
 
Postpensjonistene i Sunnhordland 

REFERAT FRA STYREMØTE  
13.10.22 

 

Deltakarar: 
Eli Roseth Eik 
Berit Bergsvåg 
Kari Tysnes Kjos 
Mikal Saltvik 
Unn Sara Spissøy 
Gerd Skålevik 
Nils Vestbøstad 
 

Andre: 
Marianne V. Helseth 
 

Gerd Skålevik 
Mikal Saltvik 
 

 
 
 

Punkt 1 Referat fra styremøte 01.06.22 godkjent. 
Dataopplæring i Leirvikstova. Sjekke ut om det er mogeleg å tilby våre medlemer denne opplæringa, og om det er 
interesse for å delta. Tema på julemøte, og utdeling av skjema.  
Sponsing av festivalar. 50% inntil 500 kr på ein billett. 
 
Punkt 2 Motteken post 

Blad m.m.: Postblad kjem i webmail, Faktura frå Perla, 

middag etter tur i Uskedalen. 

«Lederspalte» går ut, og kjem under Nyheter. 
 
Punkt 3 Sendt post: 
Sunnhordlendingen med invitasjon til tur, medlemspengar for nytt medlem 

Punkt 4 Oppsumering etter turen til Uskedalen. 
Svært vellukka tur med godt innhald. Gode tilbakemeldingar frå medlemar. 

Punkt 5 Turar vidare. 
Marianne informerte. Stig Bohne er kontakta og har klar plan for busstur 18.06-23.06  til Sørlandet og 
Svenskekysten.  Det er også diskutert tur til Nordnorge i august 22. Anbefaling frå oss i Sunnhordland er at to lange 
turar blir i meste laget. Me går for turen 18.05.-23.06. 22, og utsett turen til Nord-Norge. I staden ønskjer me ein 
kortare tur i august/september. Eks Haugesund Gdansk, Austevoll, Røros.   

Punkt 6 Julemøte. 
Årets julemøte blir på Stord Hotel 30.11.22 kl 1430-1730, underhaldning i år blir loddsal, 20 kr pr lodd i kontantar 
eller vips. Det vert sponsa 375 kr for medlemar, 200 kr i eigenandel. Dei som treng transport må gi lyd om det. Stig  
Bohne blir med på julemøtet og informerer meir detaljert om turplanane. 
 
Punkt 7 julehelsingar 
Me sender handskrevne julekort og legg med Hjertesjololade. Kari handlar konvoluttar og 65 julekort. 
 
Punkt 8 Protokollar  
Protokollar frå AU og Landstyremøte: Ingen frå Landstyret, Nr. 7,8,9 og 10 frå AU. Når det vert innført nytt system 
for innkreving, blir det og mogeleg å få medlemskort. 
 
Punkt 9 Hageruphuset 
Loftsrommet best eigna for uforstyrra prat, men trappa er krevande for ein del medlemar.  
Vurderer Hageruphuset  som møteplass i 2023. Kan Urt & Ugras vera alternativ? Me luftar saka med medlemar på 
julemøte før avgjerd. 
 
Punkt 10 Medlemsmøte med førstehjelpskurs? 
Det vert førstehjelpskurs i 2023 på eit medlemsmøte. 
 
 
 
 



Punkt 11 Årsmøte 
Årsmøte må gjennomførast innan 8. februar. Eli inviterer Kjellaug Jota. Berit tek kontakt med Venelaget for Gruo om 
leige av Gruvehuset. Alternativ er Solidhuset. 
 
Punkt 12 Bruk av ny logo. 
Ny logo er avgjort sentralt. Me ber Holger Zakariassen om oppskrift for å ta det i bruk digitalt. 
 
Punkt 13 Neste møtedato 
Neste styremøte blir  08.12.22  
 
Punkt 14 Ymse 
Ingen saker. 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Møtet hevet kl.XX.XX 

 

Neste styremøte: (dato/klokkeslett/sted) 

 

(Hvem som underskriver referatet, kan variere. Noen praktiserer at både sekretær og leder underskriver. 
Referatet godkjennes formelt som første post på neste styremøte.) 
 

Ola Nordmann 



Sekretær 


